
FACULTY POSITION ANNOUNCEMENT 
Program of Digital Content & Technologies 

National Chengchi University 
Taipei, Taiwan 

(Application Deadline: March 20, 2017) 
 
National Chengchi University’s Master’s Program in Digital Content and Technologies (DCT) 
is the premiere graduate program nationwide to merge disciplines in the College of 
Communications and the Department of Computer Science (from the College of Sciences). 
The DCT program was officially initiated in fall 2009, and its mission is to provide a 
professional curriculum that allows students to acquire expertise in new media art, interactive 
design and technical skills, to become leaders of tomorrow’s industry for creation, design, 
project management, and system development of digital content. We emphasize an education 
goal of “digital content creation and comprehensive execution ability," to hone skills in 
storytelling, information technology, digital content applications in a global context. 
 
The DCT Program of National Chengchi University invites applications for the position of 
assistant/associate/full professor from candidates with expertise in one of the following areas: 
Digital Storytelling, Digital Cultural and Creative Products / Services, New Media Curation, 
New Media Art, Computer Animation, Interaction Design, User Experience, Digital 
Soundscape Design, and Game Design . The position will start on August 1, 2017. 
 
Candidates will teach core lecture courses and seminars in digital content related areas at both 
the undergraduate and graduate level. 
 
Applicants should demonstrate a long-term commitment to excellence in research and 
teaching in Communication, Design, Art, UXUI, or other related areas. Candidates should be 
able to do multidisciplinary research and present research findings abroad. Therefore, a record 
of high-quality research, teaching, and professional experiences in related fields will be highly 
valued. 
 
Candidates should hold a doctoral degree or have a teacher certificate of assistant professor 
(or above) issued by the Ministry of Education in Taiwan. Having published research papers, 
having taught related courses in universities, or having participated in projects of 
governments or institutes are important qualifications for the position. 
 
Applicants should supply application materials as follows:  
1. A CV along with a cover letter summarizing qualifications for the position 
2. A copy of doctoral diploma (For those who have taken all the required courses, passed the 



Qualifying Exam, defended PhD thesis, but haven’t got the doctoral diploma, you can submit 
a temporary one. Be sure to acquire your doctoral diploma before the starting date of the 
position.) 
3. An academic transcript of the highest degree (Applicants who have a teacher certificate 
don’t need to submit a transcript but have to submit a copy of the teacher certificate.) 
4. An academic writing portfolio within the past seven years (from August 2010 to July 2017) 
and 3-5 representative works 
5. A statement of long-term research and teaching plans and interests 
6. Two sample syllabi (one for undergraduate students and the other for graduate students) 
which candidates wish to teach  
7. A certificate of incumbency, if applicable 
8. The names and contact information of two references 
9. Applicants who have taught courses in English please attach the course proof. 
10. Other certifications or documents that might be a plus 
 
Interested applicants should submit application materials in the PDF format to 
comm@nccu.edu.tw and put all the application materials in an envelope with “Apply for the 
faculty position of DCT program” on the cover. Be sure to address the envelope as “No. 64, 
Sec. 2, ZhiNan Rd., Wenshan District, Taipei City 11605, Taiwan, The Program of Digital 
Content & Technologies, National Chengchi University,” and send it before March 20, 2017. 
Submissions received after the deadline will NOT be considered.  
 
For any further inquiry, please contact comm@nccu.edu.tw, or call Ms. Kuo at 
+886-2-29393091 ext.63522. 
 

mailto:comm@nccu.edu.tw


國立政治大學數位內容學程（傳播類）106 學年度徵聘教師啟事（延長徵聘） 
單位 數位內容學程（傳播類） 
名額 專任助理教授（含）以上 1 位，聘期自 106 學年起 
學程特色 國立政治大學數位內容學程是全國第一個融合傳播學院與理學院（資訊科學）

的碩士與學士學位學程。本學程旨在提供數位內容的專業學習管道，以建立

學生結合人文藝術、創新媒體及資訊科技等實作能力的跨領域發展實力，並

培育數位內容之創造、設計、企劃及系統開發之專業人才。學程發展特色為：

新媒體展演、數位文創、使用者經驗設計、智慧環境。 
本學程課程由傳播學院及理學院（資訊科學系）兩院教師授課，課程的設計

兼顧學術理論、展演實務、產品設計、製作與系統整合，涵蓋學術範疇有科

技、藝術、與設計。學生的論文指導採跨領域雙指導教授，各研究主題群均

由兩院教師組成，除有學程專屬主聘教師外，兩院也支援教師共同組成。 
專長領域及 
擬開設課程 

專長領域： 
數位敘事（Digital Storytelling） 
數位文創（Digital Cultural and Creative Products/Services） 
新媒體策展（New Media Curation） 
新媒體藝術（New Media Art） 
電腦動畫（Computer Animation） 
互動設計（Interaction Design） 
使用者經驗（User Experience） 
數位音景設計（Digital Soundscape Design） 
遊戲設計（Game Design） 

資格 具傳播、設計、藝術、使用者介面，或其他相關領域背景；並應具跨領域研

究與國際移動之能力，並有具體研究表現。 
一、具相關領域之博士學位，或已獲教育部審定頒給之助理教授（含）以上

職級教師證書者。 
二、有相關之研究著作發表。 
三、曾於大專校院系開設相關課程，或曾參與相關之學門／政府／社會機構

服務實踐者尤佳。 
需檢附之相

關證明及文

件 

一、個人履歷。 
二、最高學位證書影本。（博士候選人已修畢課程，已通過資格考及論文口

試，尚未取得博士學位證書者，需取得臨時學位證明；且需於起聘日前

取得博士學位證書。） 
三、最高學歷成績單（已有教育部審定頒給之助理教授（含）以上教師證書

者免附）。 
四、教育部審定頒給之助理教授（含）以上教師證書影本（尚未取得助理教

授（含）以上教師證書者免附）。 
五、現職證明。 



六、7 年內（民國 99 年 8 月 1 日-民國 106 年 7 月 31 日）著作目錄，以及具

代表性之著作 3-5 件，並請說明目前研究方向及其對學術和社會之貢獻、

未來教研之長程計畫，以及和本學程教研方向之關聯。 
七、試擬 2 科目授課大綱（學士班 1 科、碩士班 1 科），並請說明各該課程

內容之開創性，以及和本學程教研方向之關聯。 
八、推薦人名單 2 位。 
九、有英語授課經驗者，請檢附相關文件。 
十、其他有利申請之相關證明或文件。 

備註及其他

說明事項 
一、本學程由傳播學院及理學院（資訊科學系）合作，研究及教學強調跨領

域合作。 
二、應徵者請於信封上註明「應徵數位內容學程（傳播類）專任教師」。 
三、應徵資料由本學程（傳播類）院級教師評審委員會統一收件。如有詢問

或聯繫事項，請洽(02)2939-3091 轉 63522 郭助教，或電子郵件寄至

comm@nccu.edu.tw。 
四、未獲通知面試或錄取之應徵資料恕不退還，應徵者如需退還書面應徵資

料，請附貼足郵資之回郵信封，俾利郵寄。 
申請截止日

期 
申請資料另以 pdf 檔燒錄於光碟片（著作僅需提供紙本），106 年 3 月 20 日

17:00 前將申請資料寄（送）達「11605 臺北市文山區指南路二段 64 號國立

政治大學傳播學院數位內容學程（傳播類）院教評會」 

 

 

 

 

 


